
 
 

Bestyrelsesmøde 25.11.2019 1800-2200 
Deltagere: Bestyrelsen, , Lars K.  

Afbud: Kent Kirkegaard 

 

Dagsorden Referat 

1) 1). FU-Møde Nr, He og SH/Budget (1800-1900) NR, HE og Sh starter på budgetforslaget til 2020 – 
hvordan kan en evt. kontingentstigning se ud. HE 
laver regneark til simulering. 

2). Møde u16 piger (1915-2000/SH+Lars K) Bestyrelsen viser ansigt til u16 pigemødet, og LK/SH 
gør mødet med spillere og forældre færdigt, mens 
resten af bestyrelsen fortsætter mødet/dagsordenen.  

3). Møde bestyrelsen fortsat 1915-2000 Kontingentstatus, evaluering afslutningsfest/Stig R. 
mm.  

4).”Velkomst” - samlet bestyrelse + sport/Brød!  

5)  Økonomi - Kent deltager (30min) Punktet udsættes da Kent er forhindret, da vi var 
nødt til at flytte mødet fra onsdag til mandag, grundet 
JJ´s nye arbejdstider. 

6) Mobile Pay (10 min) NR gennemgår vores erhvervsMP, der giver 
mulighed for at skille div overførsler ad. 4 nye numre. 
Et skal bruges til suppesalg af Vennerne til Peters Jul 
på Torvet. SH har modtaget div. labels med numre 
og qr-koder. 

7) Status Sport (30 min) - rekruttering. (Husk at have tænkt i emner!) LK fik en del navne 
der kan bringes i spil 

8) Status udenlandstur 2020 (10 min)  U17/12-14 stk, u1415/19 stk , u16/31 stk – god 
opbakning. 

9) Generalforsamling (20 min) - rekruttering (Husk at have tænkt i emner!) En liste med emner 
blev udarbejdet og disse kontaktes inden mødet i 
januar. Alternativt laves et netværksmøde med folk, 
til at tænke og finde emner der kan kontaktes. 

10) SFS (10 min) 2 personer er tilmeldt, og Carsten Thyssen har sagt 
ja til at følge efter Svend K som rep. i SFS. Han kan 
dog ikke deltage på rep.-mødet 1.12.19 

11) Punkter næste møde ? (5 min)  



 


